

Dear Families of Gilead Bible Church,

*"For you created my inmost being; you knit me together in my mother's womb. I praise you because I am fearfully and wonderfully made; your works are wonderful, I know that full well (Psalm 139:13-14)."*



These verses have special meaning for me, as I draw near to my hip-replacement procedure later this month. As a result, *I praise God, for example:*

- *For two functioning-legs that has carried me for 63 years*
- *For the joy my legs have given me in walking, running, playing basketball, playing volleyball, lifting weights, and playing tennis*
- *For the ability to stand and preach God's word since 1983*
- *For the just ordinary event of being able to get of bed in the morning and then go to bed at night*
- *For the blessing of walking side-by-side with Helen since we met in Chicago*

Further, I praise God for the wisdom he has given to the engineers who have designed the hip-replacement device, as well as to the team of doctors and hospital staff who will operate and replace my old hip with a new, mechanical one. *I can't to see how marvelously God will enable me to walk again!*

On the other hand, I understand how things might not work-out as planned – God may have a different plan for me that might not include walking. *I am comfortable with that because it's not my will, but God's will that is important.*

Therefore, I covet your prayer that *God will do all things well for his sake and for the sake of his church!*

God Bless,

Pastor and Helen Moy

2015年5月

親愛的基列主內弟兄姊妹，

*"我的臟腑是你所造的，在我母腹中你塑造了我。我要稱謝你，因為我的受造奇妙可畏；你的作為奇妙，這是我深深知道的(詩篇139:13-14)."*



我將會在本月尾作一個腕部替換手術，因此這些經文對我來說有特殊的意義。以下是我為我雙腿的功能讚美神：

- 這雙腿支持了我63年。
- 這雙腿給我行走，跑步，打籃球，打排球，舉重和打網球等等的快樂。
- 自1983年起，這雙腿讓我站在台上傳揚神的話。
- 為日常生活普通的行動如早晨從床上起來，晚間上床睡覺的能力。
- 為自從在芝加哥認識到海倫後及能夠與她並肩同步的祝福。

此外，我讚美神賜與智慧給那些發明腕部替換設備的工程師，及那些將會為我作腕部替換手術的醫生團隊和醫院的工作人員。

*我無法想像神如何奇妙的使我能夠再次行走！*

在另一方面，我亦明白事情會有可能不如我所計劃的發生 - 神對我可能有不同的計劃，包括不能夠再行動自如。若真如此我亦感到很平安，因為這不是我的意思，這是神的旨意，祂的旨意是非常重要的。

因此，我熱切的希望你們祈求神會以祂的旨意和為祂的教會成就一切的事！

願主祝福你們，

梅牧師及師母